
 
 

Protokół nr 17/2016 

 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia, odbytego  

w dniu  20 czerwca  2016 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Inowrocławia, o godz. 900 otworzył Komisję i po  powitaniu  członków Komisji 

oraz  zaproszonych  gości  stwierdził, że zgodnie z listą obecności,  

w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Realizacja selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na terenie Miasta 

Inowrocławia. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Realizacja selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na terenie Miasta 

Inowrocławia (projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokółu). 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji 

dotyczącej realizacji selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na terenie 

Miasta Inowrocławia: 
 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 
 

Grzegorz Piński 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia informacji dotyczącej realizacji selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych na terenie Miasta Inowrocławia? 
 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad.2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia (stanowi on załącznik nr 4 

do protokółu). 

 

W dyskusji głos zabierali: 

 

Grzegorz Piński: 

Proszę powiedzieć, czy można wyrzucać do zwykłych kontenerów na odpady 

zanieczyszczenia po psie? 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Jak najbardziej tak. Sprawa ta była już wielokrotnie poruszana. Sanepid nie 

neguje takiego postępowania. Kontenery  są utrzymywane w odpowiednim 

stanie sanitarnym.  

 

Lidia Stolarska: 

Właściciele nieruchomości zobowiązani są do uprzątania błota, śniegu, lodu  

i innych zanieczyszczeń z części nieruchomości służących do użytku 

publicznego. Jak to rozumieć?  

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziały Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Tutaj chodzi o chodniki. 

 

Lidia Stolarska: 

Jeśli pomiędzy ulicą, a chodnikiem jest pas zieleni, to kto dba o tę zieleń? 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Zarządca drogi. 
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Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

Przystępujemy do głosowania projektu uchwały. 

  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości (stanowi on załącznik nr 5 do 

protokółu). 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

 

Grzegorz Piński 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (stanowi on załącznik nr 6 do protokółu). 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 
 

Grzegorz Piński 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (stanowi on załącznik nr 7 do protokółu). 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 
 

Grzegorz Piński 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące.  
 

Grzegorz Piński: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 
 

Jarosław Mrówczyński: 

Korzystając z obecności p. Naczelnika Adamskiego, chciałbym poruszyć 

problem szczurów, które pojawiają się na Os. Szymborze. Przypuszczam, że są 

to szczury kanalizacyjne. Proszę, aby tą sprawą się zająć. 
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Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Znam temat i wiem, że Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji już się tym 

zajmuje, czyni działania, ale dbałość o te sprawy jest obowiązkiem 

administratora budynku.  

 

Jarosław Mrówczyński: 

Sprawa kolejna, jest konieczność wycięcia drzewa u zbiegu ulic Wielkopolskiej, 

a Przybyszewskiego. Był złożony wniosek o jego wycinkę… 

 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Wniosek ten jest w trakcie realizacji. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę  więcej chętnych do zabrania głosu.  

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja zakończyła się o godz. 1000 . 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 
 
 

 

 

 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


